



N A T O

**PRESS AND MEDIA
SERVICE**



O T A N

**SERVICE DE PRESSE
ET DES MEDIAS**

**NATO/OTAN, 1110 BRUSSELS/BRUXELLES • TEL. : 707 41 11
TELEFAX/TELECOPIEURS : 707 50 57 - 707 50 58**

PRESS RELEASE (96)147

18 October 1996

NATO SECRETARY GENERAL TO VISIT THE NETHERLANDS

NATO Secretary General, Dr. Javier Solana, will visit The Hague on Monday 21 October 1996. He will be received by HM Queen Beatrix and meet Prime Minister Wim Kok, the Minister of Foreign Affairs, Hans Van Mierlo, and the Minister of Defence, Joris Voorhoeve.

MEDIA ADVISORY
(not for publication)

- 12:40 : Arrival Secretary General at Catshuis (Adriaan Goekooplaan 10) for luncheon with Prime Minister and Ministers of Foreign Affairs and Defence. (Photo opportunity).
- 14:00 : Doorstep interview at Catshuis after luncheon.

For further information please contact NATO Press and Media Service in Brussels, tel: (32)2 707 50 35, fax: (32)2 707 50 57.

*NATO Information is also available on E-Mail via the following address:
"NATODOC@HQ.NATO.INT".*

COMMUNIQUE DE PRESSE (96)147

18 octobre 1996

VISITE DU SECRETAIRE GENERAL DE L'OTAN AUX PAYS-BAS

Le Secrétaire général de l'OTAN, M. Javier Solana, se rendra à La Haye le lundi 21 octobre 1996. Il sera reçu par Sa Majesté la Reine Beatrix et rencontrera le Premier ministre, Wim Kok, le ministre des Affaires étrangères, Hans Van Mierlo, et le ministre de la Défense, Joris Voorhoeve.

NOTE AUX MEDIAS
(Non destinée à la publication)

- 12h40 : Arrivée du Secrétaire général au Catshuis (Adriaan Goekooplaan 10) pour un déjeuner avec le Premier ministre et les ministres des Affaires étrangères et de la Défense. (Point image).
- 14h00 : Point de presse à Catshuis après le déjeuner.

Pour des informations complémentaires, prière de s'adresser au Service de Presse et des médias à Bruxelles, tél: (32)2 707 50 35, fax: (32)2 707 50 57.

*Les informations sur l'OTAN sont également disponibles
sur le réseau INTERNET : "NATODOC@HQ.NATO.INT".*